

Co-creating at its best

Gather with other like-minders at Commune where you co-live, co-play, co-learn and co-work together. Live life with renewed passion and enjoy hours of fun. Bounce ideas off and learn from each other. Collaborate and partner with others on projects and ventures. This is co-creating at its best!

### A room with a view

All rooms enjoy splendid views of Ting Kau Bridge. Imagine waking up every morning to a beautiful sea view. What a perfect way to start the day!

### Room amenities:

- Bathroom
- Fitted kitchenette
- Designer refrigerator
- Free Wi-Fi internet access
- 24-hour reception
- Individual lockable drawers
- Storage shelves
- Bedside curtain
- · Bedside reading light
- Multi-socket and USB hub
- · Individual study desk with chair and desk lamp

## Co-living is the new habitat

Located in Tsuen Wan, Commune Castle Peak offers 48 co-living spaces with stunning sea views. Each tastefully designed 450 sq ft room comes with 4 bed spaces. You can rent the entire room with a group of friends or simply an individual bed space.

# Co-playing is the new adventure

Greet and meet! Hang out with fellow Commune-ers at The Link common room and challenge yourself to the selection of board games and video games. Make a note of the calendar of networking events including welcome party, junk trip, hiking, BBQ and so on.

Stay fit by taking advantage of the gym, sauna and outdoor swimming pool. Get a bite and chill at Bay's Kitchen & Bar at Bay Bridge Lifestyle Retreat.

# Co-learning is the new syllabus

It's always fun learning new things. Check out a whole host of classes and workshops such as yoga classes, fitness training, and wine tasting organised by Commune Castle Peak.

# Co-working is the new trend

One of the goals of Commune is to create an inspiring culture for all. The open desk at The Link fosters interaction among residents at Commune. Who knows, Commune could very well be the birthplace of innovative ideas, exciting new ventures and future success stories.

\*Swimming pool opening date please refer to official website Common room 'The Link' is for students only

# 共創好生活

跟志同道合好友共居 Commune, 在這個空間內共居、共玩、共學、共作。為 自己的生活帶來新體驗,讓您樂在其中 。跟室友互相交流學習。締結項

目與商業合作夥伴關係。

Commune

讓您們共創優質愜 意生活!



Commune Castle Peak 位於荃灣,提供48個擁 有迷人海景的共居空間。每間客房設計 簡約時尚,面積450平方呎,設有4個 床位。您可以租用整間客房與朋友 共居,又或只租用一人床位。

### 共享新歷險

與 Commune 室友在 The Link 聚首一堂,選玩各式棋類遊戲與 電子遊戲鬥智鬥力。留意每月活動日誌 ,別錯過各項聯誼活動,包括歡迎派對、 船遊、行山、燒烤等。

您也可以使用設於汀蘭居的健身室、桑拿 房與室外游泳池保持身體健康,或到 Bay's Kitchen & Bar 享用各款飲品、小食及 豐富自助餐,享受寫意生活。

### • 15-minute drive to Tsim Sha Tsui

Tsuen Wan and Tsuen Wan

Check-in here

Located at Bay Bridge

Lifestyle Retreat,

and yet moments away

developing shopping, living

and entertainment district.

• 7-minute drive to MTR

West stations

from Tsuen Wan, a fast

Commune Castle Peak

overlooks Ting Kau Bridge

- 30-minute drive to Hong Kong International Airport, Hong Kong Disneyland, Lido Beach and AsiaWorld Expo
- Complimentary shuttle bus to MTR Tsuen Wan and Tsuen Wan West Stations

### 一站式生活區

Commune Castle Peak 位於汀蘭居,俯瞰 汀九橋景色,毗鄰荃灣,跟迅速發展的購物、 生活及娛樂區只是咫尺之遙。

- 港鐵荃灣站及荃灣西站 (7分鐘車程)
- 尖沙咀 (15分鐘車程)
- 香港國際機場、香港迪士尼樂園、麗都灣、 亞洲國際博覽館(30分鐘車程)
- 免費穿梭巴士往返港鐵荃灣及荃灣西站

## 共學新課程

學習新事物總是趣味盎然,您可以隨時查閱 Commune 安排的一系列課程與工作坊,例如瑜伽課 程、健身訓練與葡萄酒鑑賞。

### 共作新趨勢

Commune 的一大目標是為全人創造啟發人心的文化。 當中 The Link 設有開放式辦公桌,促進室友之間的互動,甚至 成為創新構思及推動嶄新商業模式,孕育無限未來的成功故事。

\*游泳池開放日期請留意官方網站。 The Link 只供學生使用。

## 景觀開揚

所有 Commune Castle Peak 客房均面向汀九橋及壯麗海景。 能一覺醒來,在如此美景中迎接新的一天,實屬寫意。

### 客房設備:

- 浴室
- 24小時前台接待
- 廚房
- •獨立上鎖抽屜
- 時尚名廠雪櫃

• 免費無線網絡連接

- 書櫃
- •獨立遮光簾
- •床頭閱讀燈
- ·多功能及USB 插座
- 獨立讀書枱連椅子 及枱燈

123 Castle Peak Road. Ting Kau, Tsuen Wan, Hong Kong 香港荃灣汀九青山公路123號 www.commune.com.hk/castlepeak T +852 2945 1111 E info@commune.com.hk

Managed by Tang's Living Group



Ma Wan Channel 馬灣海峽

North Coastal Road 青衣北岸公路



MTR Tsing Yi Station 港鐵青衣站